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§ 12 
Med tillit växer handlingsutrymmet och En 
lärande tillsyn – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 2018/377-1.5.1.      

 

Stadsdelsnämndens beslut  

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.    

 

Ärendet   

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 17 augusti 2018.   

 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från Norrmalms 

stadsdelsnämnd med anledning av Tillitsdelegationens 

betänkanden Med tillit växer handlingsutrymmet och En 

lärande tillsyn. Remissen består av ett huvudbetänkande och  

ett delbetänkande där det första belyser statens styrning av 

kommunsektorn men också den interna styrningen inom 

kommunerna. Avgränsningen här är välfärdstjänster inom 

hälso- och sjukvård, skola och omsorg. 

 

 I delbetänkandet En lärande tillsyn belyses uppdraget att 

utveckla den statliga tillsynen.  

 

Tillitsdelegationen föreslår en mängd förbättringar när det  

gäller den tillitsbaserade styrningen och ledningen. De 

lagförändringar som föreslås är en ändring i skollagen där det 

tvingande vites-föreläggandet tas bort. I patientsäkerhetslagen 

föreslås det att bestämmelsen som betonar att IVO:s tillsyn 

främst ska inriktas på granskning av vårdgivarens systematiska 

patientsäkerhetsarbete tas bort. Detta då patientsäkerhetsarbetet 

endast utgör en av flera viktiga dimensioner av god vård och 

tillsynen bör därför inte ha en för smal inriktning. Vidare 

föreslås att den statliga tillsynen ska vara situations- och 

verksamhetsanpassad.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till förslagen i Tillits-

delegationens betänkanden. Förvaltningen stödjer det 

resonemang som ligger bakom föreslagna lagförändringar.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Marianne Berg Ekbom (V) föreslog att nämnden 

skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag.   

   _________________________  


